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Jelen vannak: Bratu László polgármester, Bratu Ferenc, Bolobás Péter, Karsai Attila, Kléri 
Bertalan, Molnárné Juhász Éva, Timár László, dr. Vidákovics Béla helyi képviselők. 
Igazoltan távol maradt:  Szeles András alpolgármester. 
 
Tanácskozási joggal jelen vannak: dr. Halász Ferenc jegyző, dr. Szántó Marianna aljegyző, 
Ferencsák Sándorné Pénzügyi Irodavezető, Sándor Róbert Műszaki Irodavezető, Illésné Boros 
Anikó Igazgatási Irodavezető, Kércsi Tibor, Rácz László, Vajkóné Zsíros Emese intézményvezetők, 
dr. Basista Erika Területi Egészségügyi Központ vezetője, Bartek József a Városgazda Kft. 
ügyvezetője, Varga József Kuratóriumi elnök, Üveges Zsolt az AbaHg Kft. ügyvezetője, Sándor 
Péter az AbaHg. Kft. munkatársa, Puskás Szilvia közös képviselő. 
 
Bratu László polgármester köszönti a megjelenteket, megállapítja, hogy a 9 képviselő-testületi 
tagból 8 jelen van, így az ülés határozatképes, azt megnyitja.  
Tájékoztatja a Képviselő-testületet az ülés tervezett napirendjéről.  
 
A Képviselő-testület a nyilvános ülés napirendjét egyhangúlag az alábbiak szerint fogadja el: 
 
Az ülés tervezett napirendje: 

 
1.  Az önkormányzat 2013. évi várospolitikai feladatterve 
  Előadó: polgármester 
2.  A Képviselő-testület 2013. évi munkaterve  
  Előadó: polgármester 
3.     Beszámoló az ETKT tevékenységéről 
  Előadó:  polgármester 
4.     Beszámoló az Encs Város Fejlesztéséért Közalapítvány munkájáról 
        Előadó: a Kuratórium elnöke 
5.     Beszámoló az Encs Város Kultúrájáért és Sportjáért Közalapítvány tevékenységéről 
        Előadó: a kuratórium elnöke 
6.     Indítványok, bejelentések   

ÜLÉSI 
 NAPIRENDEK TÁRGYALÁSA 

 
 Napirend tárgya:       Előadó 
 
1.) Az önkormányzat 2013. évi várospolitikai feladatterve  Bratu László  
           polgármester 



 

 

 

Bratu László polgármester emlékezteti a képviselőket, hogy évről évre azzal kezdi az 
önkormányzat a működését, hogy nincs egyszerű helyzetben, mert nem ismertek a folyamatban lévő 
kormányzati átalakítások következményei. Most folyik a közigazgatási reform, az oktatási reform, 
megszűnnek a kistérségek, feláll a járási rendszer. Ezek a változások 2013. első negyedévében 
várhatóan nagyon sok feladatot adnak majd a képviselő-testületnek. A város mindent megtesz a 
jövőben is annak érdekében, hogy az élhető kisváros elv köré csoportosuló feladatokat ellássa. 
Sajnos azonban a pénzügyi struktúra jelentős átalakulása folytán még nem látni hogyan lesz a 
városüzemeltetés finanszírozva.2013 majd megmutatja, hogy mit is jelent a hétköznapokban a 
feladatfinanszírozás. 
A jövő éven a testület múlt heti döntésére figyelemmel kell a feladatokat ellátni. A körzetközponti 
feladatok ugyan csökkennek, de még fel kell vállalni ellátásukat. A térségre korábban rányomta 
bélyegét, hogy a települési önkormányzatok magukra maradtak, nem volt segítségük. Ezen az 
elmúlt 10 évben a kistérségi és központi szerepet felvállaló Encs változtatott. 
Kijelenti: túl kell élni a nehézségeket, a 2013-as évet is. 
Kéri a szakbizottság véleményének ismertetését. 
 
Kléri Bertalan  képviselő, a Pénzügyi és Városfejlesztési Bizottság elnöke elmondja, hogy 
bizottsága összességében és a fejlesztések kapcsán is megvizsgálta a feladattervet. Megállapította, 
hogy minden olyan fejlesztési elképzelés benne van, amely megvalósítása égetően fontos. Sajnos 
vannak olyan feladatok is, amelyek már évek óta megoldásra várnak, de eddig nem volt rá pénzügyi 
lehetőség. A bizottság a tervezetet elfogadásra javasolja. 
 
Bratu László polgármester további kérdés, észrevétel hiányában szavazásra bocsátja az 
előterjesztést. 
 
Encs Város Önkormányzat Képviselő-testülete megtárgyalta az előterjesztést és egyhangúlag az 
alábbi döntést hozza: 

 
Encs Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

128/2012. (XII.17.)  határozata 
az önkormányzat 2013. évi várospolitikai feladattervéről 

 
A Képviselő-testület megtárgyalta az önkormányzat 2013.évi várospolitikai 
feladattervéről szóló előterjesztést és azt elfogadja.  
 
Felelős:   polgármester 
Határid ő :  2013. december 31. 

 
Napirend tárgya:        Előadó 
 
2.) A képviselő-testület 2013. évi munkaterve    Bratu László 
          polgármester 
 
Bratu László polgármester kéri, hogy a júniusi fügödi és a szeptemberi abaújdevecseri ülés 
helyszíne kerüljön felcserélésre a Pénzügyi Bizottság elnökének kérésére, mert egyéb irányú 
elfoglaltságai miatt nem tudna részt venni a fügödi ülésen, ahol TRÖK elnök. 
További kérés, kérdés, észrevétel hiányában szavazásra bocsátja az előterjesztést. 
 
Encs Város Önkormányzat Képviselő-testülete megtárgyalta az előterjesztést és egyhangúlag az 
alábbi döntést hozza: 



 

 

 
 

Encs Város Önkormányzata Képviselő-testületének 
129/2012. (XII.17.)  határozata 

a képviselő-testület 2013. évi munkatervéről 
 
A Képviselő-testület megtárgyalta a 2013. évi munkatervére tett javaslatot és 
azt elfogadja, munkája irányvonalaként ismeri el.  
 
Felelős:   polgármester 
Határid ő :  2013. december 31. 

 
Napirend tárgya:        Előadó 
 
3.) Beszámoló az ETKT tevékenységéről     Bratu László 

  polgármester 
 

Bratu László polgármester megkérdezi Konyor Judit asszonyt az anyag készítőjét, kívánja-e 
írásban megküldött anyagot kiegészíteni? 
 
Konyor Judit  a munkaszervezet megbízott vezetője rövid kiegészítést kíván tenni. Elmondja, hogy 
bár a kistérségi társulásokról szóló törvény hatályát veszti a jogalkotó fél évet adott a társulásoknak 
arra, hogy az új előírásoknak megfelelően átalakuljanak. A 36 társult önkormányzatból 7 más 
járáshoz került, 29 önkormányzat pedig jelezte azon szándékát, hogy a jövőben is fenn kívánja 
tartani a társulást. 
Végezetül megköszöni a 2004-től tanúsított együttműködést és polgármester úr, mint elnök 
áldozatos munkáját. 
 
Bratu László polgármester kérdés, észrevétel hiányában kéri a beszámoló elfogadását. 
 
Encs Város Önkormányzat Képviselő-testülete megtárgyalta az előterjesztést és egyhangúlag az 
alábbi döntést hozta: 

 
Encs Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

130/2012. (XII.17.)  határozata 
az Encsi Többcélú Kistérségi Társulás tevékenységéről szóló beszámoló 

elfogadásáról 
 
A Képviselő-testület megtárgyalta az előterjesztést és az Encsi Többcélú 
Kistérségi Társulás tevékenységéről szóló beszámolót elfogadja.  
 
Felelős:   polgármester 
Határid ő :  azonnal 

 
 
 
Napirend tárgya:         Előadó 
 
4.)   Beszámoló az Encs Város Fejlesztéséért Közalapítvány munkájáról Bratu László 

polgármester 
 
Bratu László polgármester megállapítja, hogy a kuratórium elnöke bizonyosan egyéb irányú 



 

 

elfoglaltsága miatt nem tud részt venni a testület ülésén. 
Kérdés, észrevétel hiányában szavazásra bocsátja az előterjesztést. 
 
Encs Város Önkormányzat Képviselő-testülete megtárgyalta az előterjesztést és egyhangúlag az 
alábbi döntést hozta: 

Encs Város Önkormányzata Képviselő-testületének 
131/2012. (XII.17.)  határozata 

az Encs Város Fejlesztéséért Közalapítvány munkájáról szóló beszámoló 
elfogadásáról 

 

A Képviselő-testület megtárgyalta az előterjesztést és az Encs Város 
Fejlesztéséért Közalapítvány munkájáról szóló beszámolót elfogadja.  
 
Felelős:   polgármester 
Határid ő :  azonnal 
 

Napirend tárgya:        Előadó 
 
5.)   Beszámoló az Encs Város Kultúrájáért     Bratu László 

és Sportjáért Közalapítvány munkájáról  polgármester 
 
Bratu László polgármester köszönti Varga József urat, a kuratórium elnökét. Megkérdezi, kívánja-
e szóban kiegészíteni az írásos beszámolót? 
 
Varga József a kuratórium elnöke megköszöni az önkormányzat támogatását, amely lehetővé teszi 
a helyi média működését. Elmondja, hogy december 3-án a két főszerkesztő beszámolóját a 
kuratórium elfogadta és megállapították, hogy dicséretesen végzik munkájukat. 
A kuratórium és a város lakóinak kívánsága, hogy a testület 2013-ban is támogassa a média 
megjelenését, lehetővé téve, hogy az a város minden lakójához eljusson. Szükség van a helyi 
médiára, legalább évi 6 lapszám megjelenése a szűkös anyagiak mellett is feltétlenül indokolt és jó 
lenne. 
 
Karsai Attila  képviselő, a Humánpolitikai és Ügyrendi Bizottság elnöke kéri bizottsága nevében az 
elmúlt ülésen kurátorjelöltként nevesített személy megkeresését és ha vállalja a feladatot és a 
szükséges nyilatkozatok megtételét, akkor a következő ülésén a testület teljessé tehetné a 
Kuratóriumot. 
 
Bratu László polgármester megállapítja, hogy a beszámoló tartalmas, a könyvvizsgáló jelentéssel 
kiegészített. Kijelenti továbbá, hogy 2012-ben is igyekezett az önkormányzat mindent megtenni a 
közalapítvány munkájának segítésére, ezt 2013. évre is megígérheti. 
További kérdés, észrevétel hiányában szavazásra bocsátja az előterjesztést. 
 
Encs Város Önkormányzat Képviselő-testülete megtárgyalta az előterjesztést és egyhangúlag az 
alábbi döntést hozta: 

Encs Város Önkormányzata Képviselő-testületének 
132/2012. (XII.17.)  határozata 

az Encs Város Kultúrájáért és Sportjáért Közalapítvány munkájáról szóló 
beszámoló elfogadásáról 

 
A Képviselő-testület megtárgyalta az előterjesztést és az Encs Város 
Kultúrájáért és Sportjáért Közalapítvány munkájáról szóló beszámolót 
elfogadja.  



 

 

 
Felelős:   polgármester 
Határid ő :  azonnal 

 
 
 
 
Napirend tárgya:  

        
6.) Indítványok, bejelentések        
        
6.1 Önkormányzati rendelet tervezet az üzletek éjszakai nyitvatartási rendjér ől 
 
Bratu László polgármester szót ad a Petőfi út 63-65 társasház közös képviselőjének, aki előzetesen 
jelezte hozzászólási szándékát, mint érintett. 
 
Puskás Szilvia közös képviselő bemutatkozik. Elmondja, hogy a 24 lakásos társasház 24 
családjának képviseletében van jelen. Az előzmények ismertetése érdekében az alábbiakat adja elő: 
2004-ben a társasház lakói a 15 méterre található szórakozóhely zavaró éjszakai élete miatt 
kérelmet terjesztett be a városi jegyzőhöz, kérve a nyitva tartás korlátozását. 
Tekintettel arra, hogy az üzlet üzemeltetője a városi képviselő-testület tagja volt, ezért kijelölés 
alapján Gönc város járt el. A hatósági eljárás lefolytatása után a gönci jegyző elrendelte a 
nyitvatartási idő 22.00 óráig történő korlátozását. Az akkori üzemeltető bíróság előtt támadta meg a 
közigazgatási határozatot. A határozat végrehajtásának felfüggesztését is kérte a bíróságtól, melyet 
azonban a bíróság elutasított. A bíróság ítéletét meg sem várva egy jogszabályi kiskaput 
kihasználva üzemeltetőváltásra és üzletnév módosításra került sor és minden maradt a régiben. 
A korábbi üzemetetőre kiadott közigazgatási határozat nem érvényes az új üzemeltetőre. 
A lakók sokáig tűrték a péntek, illetve szombat éjszakától reggelig tartó, az éjszakai nyugalmat 
zavaró dorbézolást. Azonban 2012-ben colt egy olyan zűrös éjszaka, amely borzasztó volt. Minden 
lakó felébredt. Nem a szórakozóhellyel van a probléma és az ott dolgozókkal, hanem a 
vendégkörrel. Sajnálja, ha a lakóház panaszát valaki magára vette és személye elleni támadásnak 
vélte. 2012. november 3-án este a lakók azt mondták, elég volt, kérik a probléma orvoslását. 
Elmondja, hogy levelet írtak a jegyzőnek, nem szórakozásból, hanem mert úgy gondolták, hogy az 
nem lehet, hogy ennek a 20 családnak így kell élnie. A levelet a társasház 90%-a aláírta és vállalták 
nevükkel a kezdeményezést, a butiksor tulajdonosai is csatlakoztak hozzájuk. 
Ezt követően jöttek az indulatok. Arra kéri az érintett vállalkozókat, ha írnak, akkor írjanak igazat 
és ne tájékoztassák félre a fiatalokat, tizenéveseket.  
Nem érti, mit nem ért az üzlet üzemeltetője. A 2009-es bírósági ítélet óta, mely jóváhagyta a 
közigazgatási határozatot nem került messzebb az üzlet a lakóktól, a vendégkör viselkedése sem 
változott, attól, hogy új üzemeltető került bejelentésre és az üzlet nevéhez hozzátettek egy 2-est. 
A lakók azért tűrtek eddig, mert csitították magukat, hiszen már így is azt beszélik, hogy 
rosszindulatúak az itt élő emberek.  
Az aláírásgyűjtéskor elmondták a lakók miért írják alá a kezdeményezést, miért értenek vele egyet: 

− volt aki azt mondta, hogy már többször is megrongálták a kocsiját és attól retteg minden 
alkalommal, hogy mire kel fel 

− volt, aki elmondta,hogy hálószobák esnek a diszkó felőli oldalra így nem tudja a gyerekeket 
máshová tenni aludni, de így minden alkalommal sírva felébrednek és nem tudja őket 
visszaaltatni 

− volt olyan, akinek volt rá lehetősége a lakás elrendezése folytán és a gyerekeket a ház túlsó 
oldalára költöztette 

− volt olyan, hogy egyik este szórakozásból 12 lakás kapucsengőjét nyomták addig, míg a 



 

 

lakók fel nem ébredtek 
− volt olyan, hogy nagy robajra keltek a lépcsőházban és az üvegajtót verték be egy féltéglával 
− olyan is előfordult, hogy betörtek a zárt lépcsőházba és lementek az alagsorba bulizni 

hajnalban, mert még nem volt kedvük hazamenni a fiataloknak és a diszkó bezárt. 
Minden lakó arra vágyik itt is, mit minden ember, nyugodt éjszakai pihenésre. Ez mindenkinek 
kijár.  
Elismerik, hogy ez valakinek munkahely, a fiataloknak pedig kell a szórakozás. De a társasház 
lakóit ki érti meg? 
Az elmúlt ülésen Szolyák ügyvéd úr megértésre intette a fiatalokat. Ezt a gesztust szívesen vették 
volna az üzemeltetőtől is. Az pedig végképp elfogadhatatlan, hogy arra buzdít, hogy fel kell venni a 
harcot a társasházi lakókkal. 
 
A társasház azt kéri a képviselő-testülettől, hogy adják meg a nekik járó nyugalmat. 
 
Bratu László polgármester megköszöni a hozzászólást. Kéri a bizottsági véleményeket, 
javaslatokat, amelyek előreviszik a probléma megoldását. 
 
dr. Halász Ferenc jegyző a hozzászólással kapcsolatosan néhány helyesbítéssel élne. 
2009-ben indult a dolog, melybe a képviselő-testület akkor nem folyt bele, hiszen az jegyzői 
hatáskörben zajlott. Az üzemeltetőváltás és a további üzemeltetés változatlan feltételekkel egy 
joghézagból ered. Az új üzemeltetőnek bejelentési kötelezettsége van az üzlet nyitvatartási ideje 
vonatkozásában, de őt nem kötelezi a korábbi üzemeltetőre kiadott korlátozás. Ellene korlátozás 
akkor foganatosítható, ha ellene is panasz érkezik. Így egy újabb üzemeltetőváltással a probléma a 
végtelenig nyújtható. A kör bezárul. 
A jelen eljárás a nyitva tartást korlátozó jegyzői döntés megtámadása miatt bírói szakban van és a 
végrehajtás felfüggesztésének kérdéséről még nem döntött a bíróság. 
 
Bratu László polgármester kéri a szakbizottság véleményét. 
 
Kléri Bertalan képviselő, a Pénzügyi és Városfejlesztési Bizottság elnöke elmondja bizottsága 
hosszasan tárgyalta a novemberi és a decemberi ülésén is a kérdést. Hosszasan hallgatta az érveket 
pro- és kontra. A vélemények ütköztek.  
Mindenkinek joga van az éjszakai pihenéshez, de a vállalkozónak is vannak jogai és a rendőrség is 
felelős a közterületen a közbiztonságért. Van egy zajló hatósági ügy, amely bírósági szakban van. A 
képviselő-testületnek nem kellene beleavatkozni a megoldásba, oldja meg a problémát a jegyző 
saját hatáskörben. Ehhez kompromisszumra késznek kell lennie mindenkinek. 
Az üzletek nyitva tartásának korlátozását az egész városra vonatkozóan a szakbizottság többségi 
véleménnyel hozott döntésével nem javasolja. 
 
Karsai Attila képviselő, a Humánpolitikai és Városfejlesztési Bizottság elnöke emlékezteti a 
jelenlévőket, hogy a tisztább kép érdekében lett a tervezet vitája a decemberi ülésre halasztva. 
Ahhoz nem férhet kétség, hogy az ott lakók joga prioritást élvez. De nem érti miért kell ezt testületi 
hatáskörben tárgyalni? Az az érzése, hogy a hatóság nem kezeli kellőképpen a helyzetet és a 
képviselő-testülettől várja ezt. 
Hogyan lehetett kiadni engedélyez az új üzletnek, ha volt egy korábbi döntés. Javasolja, hogy 
mindaddig ne hozzon a testület döntést a kérdésben, amíg a bírósági eljárás le nem zárul.  
A polgárőrség, rendőrség, közterület felügyelet oldja meg a problémát az addig terjedő időszakban. 
 
Bratu Ferenc képviselő nem érti az egészet. Miért a képviselő-testületnek kell kimondania, hogy 
egy szórakozóhely meddig lehet nyitva? Külön kell választani a kocsmát és az éjszakai 
szórakozóhelyet. Amikor a kocsma zár, akkor indul a másik. Meg kellene beszélni a dolgokat. 
 



 

 

dr. Halász Ferenc jegyző elmondja, hogy üzemeltetőváltás esetén amennyiben az üzlet 
tevékenysége megfelel a jogszabályi következményeknek, nem lehet megtagadni az engedély 
megadását. 
Az igaz, hogy a nyitva tartás korlátozása jegyzői hatáskör, de ez nem jelenti azt, hogy új üzlet 
bejelentésekor a jegyző azonnal korlátozhatja a nyitva tartást, erre csak a testületnek van joga. Ez a 
megoldás nem jelenti azt, hogy a jegyző a testületre lapátolja a felelősséget, a két szerv jogköre, 
hatásköre más. Míg a jegyző a hatósági ügyben hoz egyedi döntést, addig a testület általános 
érvénnyel alkot rendeletet és korlátozza a nyitva tartást. 
 
 
Bratu László polgármester egyetért azzal a kezdeményezéssel, hogy meg kell várni a bírósági 
döntést. De a bíróság nem gyors. Mi lesz ha ez két év? 
Kéri szigorúan betartani a közterületi rendet, a kereskedelmi hatósági ellenőrzési rendet, akár 
rendőri segítség igénybevételével is. 
Véleménye szerint csak akkor lesz a párbeszédnek eredménye, ha a jegyzői határozatnak a 
végrehajtását ellenőrzi is a hatóság. 
Sajnos tönkreteszik a játszóteret is azok, akik az alkohol hatása alatt nem tudják, hogy mit 
cselekszenek. 
Amíg nem lesz kétszer-háromszor hatósági ellenőrzés, addig nem lesz egyezség sem. A rendelet 
azonban gátolná a kulturált szórakozóhelyek létesítését is. 
Minél hamarabb meg kell csinálni az első hatósági ellenőrzést a rendőrség bevonásával. 
 
Encs város Önkormányzat Képviselő-testülete megtárgyalta az előterjesztést és 7 igen szavazat és 1 
tartózkodás mellett az alábbi döntést hozza: 

 

Encs Város Önkormányzata Képviselő-testületének 
133/2012. (XII.17.) határozata 

az üzletek éjszakai nyitvatartási rendjének szabályzásáról 
  

Encs Város Önkormányzata képviselő-testülete megtárgyalta az előterjesztést és úgy 
határozott, hogy az üzletek nyitvatartási rendjéről szóló rendelet megalkotását a 
bírósági eljárás lezárásáig elnapolja. Felkéri a jegyzőt, hogy az eljárás eredményéről a 
grémiumot annak lezárását követő soros ülésén tájékoztassa.  
 
Felelős: jegyző, polgármester 
Határid ő: a bírósági eljárás lezárását követő soros ülés 

 
6.2. A köztisztaságról és a hulladékkezelésről szóló 26/2004. (IX.21.) önkormányzati 
rendelet módosítása 
 
Bratu László polgármester elmondja, hogy sok már a hatósági áras szolgáltatás és rövidesen ez is 
az lesz. A szolgáltatóval a szakbizottság egyeztetett a lakosság érdekében minden évben. Jelen 
helyzetben is egyszerű lenne a dolog. A szolgáltatásért olyan árat kell elfogadni, amely teljesíthető a 
lakosság részéről és biztosítja, hogy megfelelő helyre kerül a hulladék. 
A szelektív gyűjtés a probléma megoldás nyitja lehet, hiszen jelentősen csökkenti a keletkező 
hulladék mennyiséget. 
Az új hulladéktörvény bevezeti a lerakási díjat: 3000Ft/tonna összegben, melyet tovább emel az 
energiahivatalnak fizetendő 100 Ft/lakos díj. 
Mindent megtettek az önkormányzatok a hulladéklerakók rekultivációjáért a térségben, most fennáll 
a veszélye az újratermelődésüknek.  
A lerakási díj olyan összegű, melyet a szolgáltató a jelenlegi díjból nem tud megfizetni, hiszen az 



 

 

egy lakosra vetítve a jelenlegi nettó díj közel 30%-át teszi ki. 
Az ármegállapító hatáskör alól nem lehet kitérni.  
A lakosság terheit csökkentendő lehetne a 60 literes gyűjtőedényt nagyobb körben engedélyezni. De 
ki dönti el, hogy kinek elég ez az edény? És mi lesz, ha az ezt meghaladó mennyiség valahol az 
árokban köt ki? 
Nemcsak az a cél, hogy a lakosság terhe kisebb legyen, hanem az is, hogy minden hulladék a 
lerakóba kerüljön. 
Javasolja, hogy a lakossági hulladékszállítási díj emelése helyett a 3000 Ft/tonna lerakási díjnak a 
megfizetését vállalja magára az önkormányzat. Így nem növekednének számottevően a lakossági 
terhek. A kiindulási és az ürítési tonna mennyiséget az önkormányzat által felhatalmazott szervezet, 
személy ellenőrizné és a szolgáltató negyedévente kiszámlázza a tényleges mennyiség alapján. 
 
Kléri Bertalan  képviselő, a Pénzügyi és Városfejlesztési Bizottság elnöke elmondja, hogy a 
bizottság ülésén jelen volt a szolgáltató képviselője, akivel az egyeztetések során minden éven 
sikerült a lakossági érdekek érvényesítését elfogadtatni. 
Kéri a polgármester rendeljen el pár perces szünetet az új javaslatról történő egyeztetés céljából. 
 
Bratu László polgármester tájékoztatja a testületet, hogy a rendeletnek december 31. előtt hatályba 
kell lépnie, mert a hatályos jogszabály szerint a bruttó december 31-i díjra 4,2% emelés tehető 
maximum. Emellett a szolgáltatónak sok az önkormányzati kintlévősége is, amely a tevékenységét 
veszélyezteti. 
A szakbizottság kérésére 10 perc szünetet rendel el. 
 
Bratu László polgármester elrendeli az ülés folytatását, kéri a szakbizottság véleményének 
ismertetését. 
 
Kléri Bertalan  képviselő, a Pénzügyi és Városfejlesztési Bizottság elnöke elmondja, hogy a 
szolgáltató jelenlévő képviselőjével egyeztetve a lerakási és felügyeleti díjat az önkormányzat fizeti 
meg, így a 110 literes edény ürítési díja 278 Ft+ÁFA, amely 6,5% emelést jelent. A díj alkalmazás 
kezdő időpontja 2012. december 31. napja. 
 
Bratu László polgármester további kérdés, észrevétel, javaslat hiányában kéri a testület döntését. 
 
Encs város Önkormányzat Képviselő-testülete megtárgyalta az előterjesztést és egyhangúlag az 
alábbi rendeletet alkotja: 

 
Encs Város Önkormányzat Képviselő-testületének 

17/2012. (XII.18.) önkormányzati rendelete 
A köztisztaságról és a hulladékkezelésről szóló 26/2004.(IX.21.) önkormányzati rendelet 

módosításáról 
 

Encs Város Önkormányzatának Képviselő-testülete (a továbbiakban: Képviselő-testület) a helyi 
önkormányzatokról szóló 1990. évi LXV. törvény 8. § (1) bekezdésében előírt településtisztasági 
feladatkörében eljárva, a hulladékgazdálkodásról szóló 2000. évi XLIII. törvény (a továbbiakban: 
Hgt.) 21. § (1) bekezdésében és 23. §-ában, 27. § (4) bekezdésében, 31. § (2) bekezdésében kapott 
felhatalmazás alapján, figyelemmel, a települési hulladékkezelési közszolgáltatási díj 
megállapításának részletes szakmai szabályairól szóló 64/2008.(III.28.) Kormány rendelet (a 
továbbiakban: Hdr.) előírásaira a köztisztaságról és a hulladékkezelésről szóló 26/2004. (IX.21.) 
önkormányzati rendelete ( továbbiakban: rendelet ) módosításáról az alábbi rendeletet alkotja: 

 
1.§ 



 

 

A rendelet 28.§ (4) bekezdés helyébe az alábbi  rendelkezés lép: 
 
28.§ (4) A fizetendő egységnyi díjtétel a szilárd hulladék esetében: a gyűjtőedényzet egyszeri ürítési 
díja, illetve az elszállításra átvett hulladék térfogat  szerint meghatározott díja. 
A 2012. december 31. napjától érvényesíthető legmagasabb díj: 

a) szabványos 60 literes edényt esetén: 139 Ft/ ürítés + Áfa                
b) szabványos 110 literes edény esetén: 278 Ft/ürítés+Áfa                 
c) szabványos 1100 literes edény esetén:2780 Ft/ürítés+Áfa               
d) speciális hulladékgyűjtő zsák az eseti többlet hulladék gyűjtésére: 240 Ft/db+ Áfa      
e) Második, illetve többlet edény igénybevétele: 205 Ft/ürítés+Áfa             

Kedvezmények:  
A Szociális és Egészségügyi Bizottság a szociális előirányzat terhére maximum 50 %-os díjfizetési 
kedvezményt nyújthat a 75 év feletti egyedülálló személy részére, akinek jövedelme nem éri el a 
havi 45.000.- Ft-ot.  
A kedvezményre való jogosultság és annak mértéke eseti, méltányossági jogkörben hozott döntés.  
A lerakási és a felügyeleti díj összegét negyedéves számlázást követően a tényleges – 
önkormányzat által ellenőrzött – mennyiség alapján az önkormányzat fizeti meg a szolgáltató 
részére. 

 
2.§ 

A rendelet a kihirdetést követő napon lép hatályba, és a hatályba lépését követő napon hatályát 
veszti. 

 
Kmf. 

Bratu László sk.      dr. Halász Ferenc sk. 
      polgármester               jegyző 

 
 
6.3. EVSC és Focisuli előfinanszírozásának kérelme 
 
Bratu László polgármester kéri a szakbizottság véleményének ismertetését. 
 
Karsai Attila  képviselő, a Humánpolitikai és Ügyrendi Bizottság elnöke elmondja, hogy bizottsága 
támogatja a kérelem elfogadását. 
 
Bratu László polgármester további kérdés, észrevétel hiányában szavazásra bocsátja az 
előterjesztést. 
 
Encs város Önkormányzat Képviselő-testülete megtárgyalta az előterjesztést és egyhangúlag az 
alábbi határozatot hozza: 

 
Encs Város Önkormányzata Képviselő-testülete 

134/2012. (XII. 17.) határozata 
Az EVSC és a Focisuli előfinanszírozásáról 

 
Encs Város Önkormányzata képviselő-testülete megtárgyalta az előterjesztést és úgy 
határozott, hogy az EVSC és Focisuli számára a 2012. évi finanszírozás havi arányos 
részének január-február hónapokra történő folyósításához hozzájárul azzal, hogy annak 
összegét utóbb a 2013. évi támogatási összeg folyósítása során figyelembe kell venni. 
 
Felelős: polgármester 
Határid ő: 2013. február 28. 



 

 

 
6.4 Az Életmentés Alapítvány B-A-Z Megye alapító okiratának módosítása 
 
Bratu László polgármester kéri a jogszabályváltozás miatt indokolt módosítás jóváhagyását. 
 
Encs város Önkormányzat Képviselő-testülete megtárgyalta az előterjesztést és egyhangúlag 
az alábbi döntést hozza: 

 
Encs Város Önkormányzata Képviselő-testülete 

135/2012. (XII. 17.) határozata 
Az Életmentés Alapítvány B-A-Z. Megye Alapító Okiratának módosításáról 

 
Encs Város Önkormányzatának Képviselő-testülete az előterjesztést megtárgyalta és az 
alábbi döntést hozta:  
 
I. A Képviselő-testület az Életmentés Alapítvány B-A-Z. Megye Alapító Okiratát az 
alábbiak szerint módosítja:  
 
1. Az Alapító Okirat 6. pontjának második bekezdésében foglaltakat az alábbiak szerint 
módosítja: 
 
Az alapítvány közhasznú célja:  
A megyében élő és tartózkodó személyek színvonalas mentőellátása, a betegellátás és 
mentőtevékenység továbbfejlesztése (egészségmegőrzés, betegségmegelőzés, gyógyító-, 
egészségügyi rehabilitációs tevékenység). Az alapítvány közhasznú tevékenységét az 
egészségügyről szóló 1997. évi CLIV. tv. 95. §-ban foglalt alapvető jog érvényesülése 
érdekében, ugyanezen törvény 96.§ (1) bekezdésében foglalt közfeladathoz (állami 
feladathoz) kapcsolódóan végzi.  
 
Ennek érdekében:  

- a korszerű mentéstechnikai eszközök és műszerek szerez be, és azokat az Országos 
Mentőszolgálat Borsod-Abaúj-Zemplén Megyei Mentőszervezete rendelkezésére 
bocsátja,  

- támogatja a mentést és irányítást szolgáló híradástechnika és informatika 
(számítógépes adatfeldolgozás, nyilvántartás és adatszolgáltatás) fejlesztését,  

- feladata a mentőszervezet dolgozói szakmai továbbképzésének – tudományos 
tevékenység segítése, szakirodalom beszerzése, továbbképzéseken, szakmai fórumokon 
részvétel – biztosítása,  

- feladata a mentő-gépkocsik biztonságos üzemeltetését szolgáló eszközök, szerszámok 
és műszerek beszerzése.  
 
2. Az Alapító Okirat 8. pontjának utolsó előtti bekezdésében foglaltakat az alábbiak 
szerint módosítja:  
 
Az alapítvány számviteli törvény szerinti éves beszámolóját a kuratórium hagyja jóvá, s 
ezzel egyidejűleg köteles közhasznúsági jelentést készíteni, melynek tartalmaznia kell az 
2011. évi CLXXV. tv. 29.§ (2-3) bekezdésében írtakat.  
 
3. Az Alapító Okirat 7.1.3. pontjának ötödik bekezdését az alábbi rendelkezéssel 



 

 

egészíti ki:  
 
A jegyzőkönyveket az erre szolgáló nyilvántartásban kell elhelyezni, időrendi 
sorrendben.  
 
4. Az Alapító Okirat 10. pontjának harmadik bekezdését az alábbiak szerint módosítja:  
 
A jelen okiratban nem szabályozott kérdésekben a Polgári Törvénykönyvnek az 
alapítványról szóló rendelkezései, továbbá az 2011. évi CLXXV. tv. rendelkezései az 
irányadók.  
 
II. A Képviselő-testület az egységes szerkezetbe foglalt Alapító Okiratot jóváhagyja.  
 
Felelős: polgármester  
Határid ő: azonnal  

 
6.5 Orvosi ügyeleti ellátás biztosítása 
 
Bratu László polgármester emlékezteti a jelenlévőket, hogy az ügyeletet az egész kistérségben az 
Abaúj-Med Kft. látta el az elmúlt években. A szolgáltatási díjakat a kistérségi társulás a beszedett 
tagdíjakból fizette meg a Kft. felé. Így is közel 7 millió forintos a kinnlévőség. A társulási tanács a 
múlt héten úgy döntött, hogy mivel nem látni át, hogy mi lesz a végleges megoldás, így január 31-ig 
meghosszabbítja a szerződést.  
Az ellátást nagyon nehéz lesz a Kft. nélkül megszervezni a távolságok miatt. 
Az ügyeletre azért van szükség, mert nem tudom a háziorvosomat felkeresni, nem pedig azért, mert 
elvárom, hogy az orvos a házamnál megjelenjen. Az ügyelet az akut problémák kezelésére szolgál. 
A lakosság 85%-a tisztességesen jár el. A hívások 95%-a a fügödi Dankó Pista, Nyárfa és az encsi 
Vágóhíd és Béke útról kerül ki. Ezek a hívások sokszor ok nélküliek, illetve nem tartoznak ügyeleti 
ellátási körbe, és elveszik a tényleges orvosi felügyeletre, vizsgálatra szorulók elől az orvost. 
Harminc nap alatt talán kiderül mit hoz a jövő. Az encsi orvosok és a velük szerződésben állók 
eddig is teljesítették ezt a feladatot becsülettel, de lassan elérik azt a kort, amikor ez már nem 
várható el tőlük és nyugállományba vonulnak. 
A baktakéki háziorvos 74 éves, a novajidrányi Bazsó doktor beteges, nem vállal ügyeletet még a 
saját területén sem. Elég neki a hernádvécsei helyettesítés, melyet közel 10 éve teljesít. 
De mi lesz ha az encsi orvosok is betegek lesznek, mindegyik 60 év körül van és fogy az erejük? 
Át kell rendeződni és valaminek történnie kell. Ennek hiányában a betegek ellátatlanok maradnak. 
Az ügyelet két műszakban dolgozik. Az ügyeletes orvos ideje jelentős részét úton tölti. Közben az 
encsi betegekből 10-20-at is el tudna látni ugyanannyi idő alatt. 
A 28 volt kistérségi önkormányzatból 12 jelölte meg az ügyeleti ellátásra vonatkozó társulási 
szándékát. Az ügyelet nyújtása kötelező önkormányzati alapfeladat. Van egy minimális OEP 
finanszírozás, amely éppen fedezi a bért, de a jármű, gyógyszer stb. költségekre ebből nem marad.  
Senkit sem lehet társulásra kötelezni, sőt olyan önkormányzatokat nem is látunk szívesen, amelyek 
eddig sem teljesítették fizetési kötelezettségüket. 
Az a veszély azonban fennáll, hogy a mi orvosainkat rendelik ki az ellátatlan területekre is. 
 
dr. Vidákovics Béla képviselő, az Abaúj-Med Kft. ügyvezetője elmondja, hogy a háziorvos 
munkaideje is 8 óra naponta. Így a napi 16 óra és a hétvégi 48 óra az, amelyet az ügyeleti ellátásnak 
le kell fednie. Ehhez kell sofőr és asszisztencia is. Az OEP finanszírozás lakosságarányos. Ha 
kisebb a kör, kevesebb a pénz is. A dolgozóknak jár a minimálbér mellett az éjszakai stb. pótlék is, 
így kb. nettó 100.000.- Ft-ot kapnak, 250.000.- Ft a rendelő bérleti díja, 200.000.- Ft az 
üzemanyagköltség, és hasonló nagyságrendű a gyógyszerköltség is. A 2.100.000.- Ft-nyi OEP 



 

 

támogatásból az orvosok díjazására minimális összeg marad, vagy ha közbejön valami váratlan 
kiadás, akkor semmi. 
Ma már orvost kötelezni ingyenes munkavégzésre nem nagyon lehet. A kirendelés korlátozott. Az 
első negyedévben kifut és önkéntes munkavégzés hiányában a többi hónap ellátatlan marad. 
Az ellátásért fizetni kell. A központi ügyelet megszervezése kötelező, a területi lefedettség más 
kérdés. Igaza van Encsnek a maga módján. Van hat orvosa, osszák be és meg van oldva. De mi lesz 
a többi településsel? A városnak központi szerepe van, a kistelepülések elvárják tőle, hogy 
megoldja az ő problémájukat is. 
 
Bratu László polgármester elmondja, hogy az ügyeletre 24400 lakos társult és ebből 7000 fő az 
encsi lakos. A fizetendő összegnek ez közel 25%-a, havonta 300.000.- Ft, évente 3,5 millió forint. 
Ha ez nincs meg, akkor a külsőknek 100 Ft/fő alatt nem jön ki az ügyeleti összeg. 
Sajnos azonban az új finanszírozásban minden fillér pántlikázott lesz, feladatra jön és helye van. 
 
Kérdés, észrevétel hiányában kéri a képviselő-testület döntését. 
 
Encs város Önkormányzat Képviselő-testülete megtárgyalta az előterjesztést és egyhangúlag az 
alábbi döntést hozza: 

 
Encs Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

136/2012.(XII.17) határozata 
Az orvosi ügyelet ellátásáról 

 
Encs Város Önkormányzatának Képviselő-testülete megtárgyalta az Abaúj-Med Kft. 
kezdeményezését és az orvosi ügyelet folyamatosságának biztosítása érdekében 
felhatalmazza a polgármestert, hogy 2013.január 01.napjától 2013. január 31. napjáig 
terjedő időtartamra az Abaúj-Med Kft-vel kössön ellátási szerződést 45Ft/fő/hó 
díjazás ellenében orvosi ügyeleti ellátásra. 
 

Felelős: polgármester 
Határid ő: 2012. december 31. 

 
6.6 Háziorvosi szerződések felülvizsgálata 
 
Bratu László polgármester elmondja, hogy több körben történt egyeztetés: személyesen is 
egyeztetett a háziorvosokkal és a szakbizottság is egyeztetett velük. Megérti az orvosok problémáit. 
A legsarkalatosabb dolog ami az önkormányzatra hárulna a működési hozzájárulás megfizetése 
havonta és a praxisjog megváltása. 
A háziorvosok hosszú időn keresztül kaptak rendelőfenntartási költség hozzájárulást, de ez már 
nincs.  
A degresszivitás miatt az orvosok 200%-os teljesítés mellett is csak 70-80%-os a finanszírozást 
kapnak. 
Úgy véli, hogy ez a szerződés járható minkét félnek. Egy dolgot azonban látni kell, a képviselő-
testületnek nincs költségvetési ismeret nélküli kötelezettségvállalási joga, különös tekintettel a 
későbbi testületekre vonatkozóan. Hat orvos van, akinek fizetni kellene. 
Kéri a szakbizottság véleményének ismertetését. 
 
Molnárné Juhász Éva képviselő, a Szociális és Egészségügyi Bizottság elnöke elmondja, hogy a 
bizottság hosszan tárgyalta a szerződés-tervezetet. Jelen volt dr. Janoczkó Erzsébet, dr. Vidákovics 
Béla és dr. Basista Erika is. A szerződéstervezetnek két sarkalatos pontja van, amelyet már 
polgármester úr is említett: 



 

 

− havi támogatás, amely minimum 50.000.- Ft 
− a praxisjog megváltása a forgalmi érték 30%-án. 

A szakbizottság javasolja a tervezetek jóváhagyását. 
 
Bratu László polgármester kijelenti, hogy a praxis eladása az orvosnak elemi érdeke, ha nem megy 
akkor lép be az önkormányzat. 
További kérdés, észrevétel javaslat hiányában kéri a képviselő-testület döntését. 
 
Encs város Önkormányzat Képviselő-testülete megtárgyalta az előterjesztést és egyhangúlag az 
alábbi döntést hozza: 

 

Encs Város Önkormányzata Képviselő-testületének 
137/2012.(XII.17) határozata 

A háziorvosi szerződések felülvizsgálatáról 
 

Encs Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 2013. január 01-jei hatállyal 
a közte és Boriszné dr. Janoczkó Erzsébet között, a közte és dr. Horváth János 
között, a közte és dr. Orbán Enikő között, a közte és dr. Vidákovics Béla között, 
a közte és dr. Antal Magdolna között, a közte és dr. Kóbor Eleonóra között, a 
közte és dr. Kertész Anita között, a közte és dr. Basista Vladimir között a 
háziorvosi, házi gyermekorvosi, fogszakorvosi feladatok egészségügyi 
vállalkozás formájában történő ellátásáról szóló szerződéseket, illetve azok 
módosítását jóváhagyja és felhatalmazza a polgármestert annak aláírására. 

 
Felelős: polgármester 
Határid ő: 2012. december 31. 
 

6.7 A kémény-ellenőrzési díjakról szóló rendelet módosítása 
 
Bratu László polgármester elmondja, hogy a szolgáltató azzal a kéréssel fordult az önkormányzat 
felé, hogy a hatósági ár megállapításáról szóló végrehajtási rendeletek megalkotásáig a 2012. évi 
díjak alkalmazását meghosszabbítani szíveskedjen. Mihelyst tisztázódnak a 2013. évi díjalkotási 
szabályok az annak megfelelően kiszámolt díjak alkalmazására a szolgáltató megteszi javaslatát. 
 
Encs város Önkormányzat Képviselő-testülete megtárgyalta az előterjesztést és egyhangúlag az 
alábbi rendeletet alkotja: 

 
Encs Város Önkormányzat Képviselő-testületének 

18/2012. (XII.18.) önkormányzati rendelete 
A kémény-ellenőrzési díjakról szóló 17/2011. (XII.20.)  önkormányzati rendelet módosításáról 

 
Encs Város Önkormányzatának Képviselő-testülete az egyes helyi közszolgáltatások kötelező 
igénybevételéről szóló 1995. évi XLII. tv. 4.§-ában kapott felhatalmazás alapján, az Alkotmány 
44/A.§ (2) bekezdése szerinti feladatkörben eljárva a kémény-ellenőrzési díjakról szóló 17/2012. 
(XII.18.) önkormányzati rendelete módosításáról az alábbi rendeletet alkotja: 

 
1.§ 

A 17/2012. (XII.18.) önkormányzati rendelet ( továbbiakban: rendelet) 1.§-a az alábbiak szerint 
módosul: 
 
A Képviselő-testület 2013. évre vonatkozóan az 1. sz. mellékletben található kéményellenőrzési 
díjakat állapítja meg. 



 

 

 
 

2.§ 
A rendelet a kihirdetést követő napon lép hatályba, és a hatályba lépését követő napon hatályát 
veszti. 

Kmf. 
Bratu László sk.      dr. Halász Ferenc sk. 

      polgármester               jegyző 
 

 
6.8 A Szeles út 2. szám alatti önkormányzati ingatlan értékesítése 
 

Bratu László polgármester ismerteti a jelenlévőkkel, hogy a Kooperencia Kft. jelezte azon 
szándékát, hogy amennyiben  a microvállalkozások fejlesztésére kiírt GOP-2011-2-1-1/M pályázata 
támogatásban részesül, akkor megvásárolná az épület önkormányzati tulajdonrészét 7 millió 
forintos vételáron, hétszázezer forint foglaló fizetése mellett. A pályázat benyújtásához a Kft-nek a 
szerződéskötésre vonatkozó szándékát ki kell nyilvánítania. Kéri a testület döntését. 
 
Encs város Önkormányzat Képviselő-testülete megtárgyalta az előterjesztést és egyhangúlag az 
alábbi döntést hozza: 

 

Encs Város Önkormányzata Képviselő-testületének 
138/2012.(XII.17) határozata 

A Szeles út 2. szám alatti önkormányzati ingatlan értékesítése 
 

Encs Város Önkormányzatának Képviselő-testülete megtárgyalta a Kooperencia 
Kft kérelmét és kifejezi azon szándékát, hogy a tulajdonát képező Encs, Szeles 
út 2. szám alatti társasházi ingatlanrészt a Kft részére 7 millió forintos vételáron, 
hétszázezer forintos foglaló megfizetése esetén elidegeníti. 

 
Felelős: polgármester 
Határid ő: 2012. december 31. 

 
6.9 Képviselő-testületi határozatok visszavonása 
 
Bratu László polgármester ismerteti a képviselőkkel, hogy a Magyar Államkincstár az elmúlt héten 
segédanyagot bocsátott ki a köznevelési intézmények átszervezése kapcsán adódó feladatokról, 
mely értelmében a Zrínyi iskola és az Óvoda tekintetében a novemberi ülésen hozott 
119/2012.(XI.19.) határozat, a 120/2012.(XI.19.) határozat, a 121/2012.(XI.19.) határozat, valamint 
a 122/2012.(XI.19.) határozat visszavonása válik szükségessé.  
 
Encs város Önkormányzat Képviselő-testülete megtárgyalta az előterjesztést és egyhangúlag az 
alábbi döntést hozza: 

 

Encs Város Önkormányzata Képviselő-testületének 
139/2012.(XII.17) határozata 

Képviselő-testületi határozatok visszavonásáról 
 

Encs Város Önkormányzatának Képviselő-testülete megtárgyalta az 
előterjesztést és a 2012. novemberi ülésen hozott 119/2012.(XI.19.) határozatát, 
a 120/2012.(XI.19.) határozatát, a 121/2012.(XI.19.) határozatát, valamint a 
122/2012.(XI.19.) határozatát visszavonja.  

 



 

 

Felelős: polgármester 
Határid ő: azonnal 

 
6.10 ÉMOP-4.1.1/A pályázatok benyújtása 
 
Bratu László polgármester ismerteti a képviselőkkel a pályázati paramétereket és kéri azok 
jóváhagyását. 
 
Encs város Önkormányzat Képviselő-testülete megtárgyalta az előterjesztést és egyhangúlag az 
alábbi döntéseket hozza: 
 

Encs Város Önkormányzata Képviselő-testülete 
140/2012. (XII.17.) határozata 

Az ÉMOP-4.1.1/A-12 „Egészségügyi alapellátás, egészségházak és járóbeteg szakellátás 
fejlesztése”című pályázat benyújtásáról és az önrész vállalásáról 

 
Encs Város Önkormányzata a Nemzeti Fejlesztési Ügynökség által meghirdetésre 
került ÉMOP-4.1.1/A-12 „Egészségügyi alapellátás, egészségházak és járóbeteg 
szakellátás fejlesztése" című konstrukcióra pályázatot nyújt be. 
A projekt címe:          Gyermekorvosi rendelő fejlesztése Encsen 
A fejlesztés helyszíne: 3860 Encs, Kossuth út 29. 
A fejlesztés forrásösszetétele: 
 

Megnevezés Összeg (Ft): 
Elszámolható költségek összesen (Ft) 59997600,- 
Jelen pályázat keretében igényelt támogatás (Ft) 59997600,- 
Támogatás aránya az összes elszámolható költségből (%) 100 % 
Biztosított saját forrás nagysága (Ft) 0,- 
Biztosított saját forrás aránya az összes elszámolható költségből (%) 0 % 

 
 
A testület felhatalmazza a polgármestert a pályázat benyújtására. A pályázat 
nyertessége esetén vállaljuk a projekt megvalósítását és a fenntartási időszakban való 
működtetését.  
 
Felelős: Polgármester 
Határid ő: 2012. december 31. 

 
 

Encs Város Önkormányzata Képviselő-testülete 
141/2012. (XII.17.) határozata 

Az ÉMOP-4.1.1/B-12 „Egészségügyi alapellátás, egészségházak és járóbeteg szakellátás 
fejlesztése”című pályázat benyújtásáról és az önrész vállalásáról 

 
Encs Város Önkormányzata a Nemzeti Fejlesztési Ügynökség által az Új Széchenyi 
Terv keretében meghirdetett ÉMOP-4.1.1/B-12 „Egészségügyi alapellátás, 
egészségházak és járóbeteg szakellátás fejlesztése" című pályázati konstrukcióra 
pályázatot kíván benyújtani. 
A projekt címe: Az Encsi Területi Egészségügyi Központ járóbeteg szakellátásának 
fejlesztése 



 

 

A fejlesztés helyszíne: 3860 Encs, Gagarin u. 3. 
A fejlesztés forrásösszetétele: 
 

Megnevezés Összeg (Ft): 
Elszámolható költségek összesen (Ft) 300000000,- 
Jelen pályázat keretében igényelt támogatás (Ft) 300000000,- 
Támogatás aránya az összes elszámolható költségből (%) 100 % 
Biztosított saját forrás nagysága (Ft) 0,- 
Biztosított saját forrás aránya az összes elszámolható költségből (%) 0 % 

 
A testület felhatalmazza a polgármestert a pályázat benyújtására. A pályázat nyertessége 
esetén vállaljuk a projekt megvalósítását és a fenntartási időszakban való működtetését.  
 
Felelős: Polgármester 
Határid ő: 2012. december 31. 

 
6.11 Bejelentések: 
 
Bratu László polgármester kérdezi, közérdekű bejelentése van-e valakinek a lakosság felé.  
 
Molnárné Juhász Éva képviselő, a Szociális és Egészségügyi Bizottság elnöke tájékoztatja a 
képviselő társait és a lakosságot, hogy döntés született a Bursa Hungarica Felsőoktatási 
Ösztöndíjpályázattal kapcsolatosan. A típusú pályázat 65 darab érkezett, B típusú 18 darab. Ez 
sajnos csökkenő tendencia. Négy jövedelemkategóriában kerültek a támogatások megítélésre.  
Elmondja továbbá, hogy az önkormányzat mindenki ebédel program pályázata nyert, így 15 
általános iskolás és 15 óvodás, mindösszesen 30 gyermek étkeztetését lehet megoldani. Az 
intézményektől javaslatot olyan rászoruló gyermekekre várnak, akik encsiek és nem részesülnek 
gyermekvédelmi támogatásban. A Családsegítő és Gyermekjóléti Szolgálat fogja osztani a 
csomagokat. 
 
Bratu Ferenc képviselő a 2013. január 1-től hatályos állattartási előírások szerint kötelező az ebek 
chippel való ellátása. Sokan kérdezték tőle, hogy ki fogja azokat beültetni? 
 
dr. Halász Ferenc jegyző elmondja, hogy a beültetést az állatorvos végzi el a tulajdonos 
költségére, mely kb. 4000.- Ft/eb. Mindenkinek magának kell ezt a beavatkozást elvégeztetnie. 
 
Bratu László polgármester kijelenti, hogy a kutya gazdájának kell viselnie a költségeket. 
 
Bratu Ferenc képviselő úgy véli ebben az esetben lesznek olyanok, akik szélnek fogják ereszteni 
az általuk tartott ebet, mert megélhetéshez sincs elég pénzük nemhogy erre. A kóbor ebek befogása 
viszont 13 ezer forintjába van az önkormányzatnak. 
 
Bratu László polgármester úgy véli, mielőbb rendelkezni kell arról, hogy ha nincs chip, akkor 
bírságolni kell. Mielőbb el kell indítani az ellenőrzéseket. 
 
Több tárgy nem lévén a polgármester az ülést berekeszti. 
 

K.m.f. 
 

 Bratu László        dr. Halász Ferenc 



 

 

 polgármester                   jegyző  


